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§1. Mötets öppnande
Ordförande öppnar mötet
Närvarande: Jens Ohlin, Johan Engvall, Martin Lindbom, Anna Sager, Monica Enqvist, Marcus Hedlund, 
Amanda Aspling

§2. Godkännande av dagordning
Dagordning hade inte skickats ut tidigare men godkändes på plats.

§3. Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll, från Maj, godkändes

§4. Ekonomi
Juni månad -58 329,93kr Summa kassa och bank 685 270,10kr
Juli månad 23 599,50kr Summa kassa och bank 708 869,60kr

§5. Ordförande har ordet
Ordförande rapporterar att:

 Han var på digitalt årsmöte för upplands handbollsförbund, Årsmötet hade enbart en punkt på 
agendan och det var att Upplands handbollsförbund upplöses. De klubbar som ingått i förbundet 
ingår nu i stället Mellansvenska handbollsförbundet. 

 Hade ett återkopplingsmöte med ledare efter fotbollsskolan. Detta års fotbollsskola blev inte alls 
samma succé som i fiol. Det var flera parametrar som bidrog till detta, bl.a. deltagarnas bristande 
respekt för ungdomsledarna. Det resulterade i att nästa års fotbollsskola inte kommer att ha 
samma koncept som denna samt styras upp bättre i det förberedande skedet med bl.a. fler 
vuxna på plats. Det nya konceptet tas fram av fotbollssektionen.

 Ett ev. badmintonprojekt tillsammans med EHB och föreningen Enköpingscity AC är under 
förhandling med EHB

 Branden i sporthallen: Hallen ska vara sanerad till skolstart och all utr. Tillhörande FSK ska vara 
sanerad med, de kläder mm som till hör FSK saneras i FSK:s regi.

 MTB-dagen utfördes i början på sommaren med gott resultat. 30 cyklister hade en fin dag ihop 
med Aktivitetscenterföreningen och instruktörerna därifrån.

 Aktiviteten ”fotbollskul på Mellevi” på tisdagar ha pågått hela sommaren med avslutning 
kommande tisdag.

 Aktiviteten ”Boule-intro” ihop med PRO och Aktivitetscenterföreningen pågår. Aktivitetsdagarna 
kommer variera beroende på vädret framöver.

 Aktiviteten ”Idrottsfritis” ihop med fritidshemmet på skolan är i planeringsstadiet. Regina Maurd 
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har planeringen där ihop med personal på fritidshemmet. Preliminär tid för start är ca 3v efter 
skolstart.

 Vart i diskussion med EHF om att de ska hyra Sporthallen på torsdagar för handbollsträning till 
flickor 15 år.

 FSK provar en ny variant av hanbollsträning för seniorer men även yngre i form av 
”handbollsfitness”. Det är ett projekt ihop med svenska handbollsförbundet och en del andra 
förbund.

 A-laget i fotboll har haft kickoff, FSK bjöd då på mat och en dricka.
 Fjärdhundra Aktivitetscenterförening kommer ha invigning av aktivitetscentret helgen v36. FSK 

kommer ha förtur när det gäller försäljning. Separat fråga kommer skickas ut bland lagledare.

§6. Rapport från sektionerna
-Fotboll:

 Sektionsansvarige ”Jens Ohlin” presenterar sig och ser fram mot resten av fotbollssäsongen samt 
kommande säsong.

 Rapporterar att deltävling för EP-cupen spelas kommande lördag på Mellevi, 11 lag kommer och 
det beräknas till ca 400 personer då. Planering tävlingen av hemmalaget går enligt plan.

 Pojklaget -10 har bytt serie vilket innebär fler hemmamatcher.
 Säsongens matcher har flyttats fram p.g.a pandemin vilket innebär extra planeringsbehov när 

innebandy och handbollssäsongen börjar då många av fotbollsspelarna är med även där. 
Lagledarna får styra upp en smidig övergång.

 Upplands fotbollsförbunds representantskapsmöte är den 2/12 i Uppsala, Motioner till det 
mötet ska vara förbundet tillhanda senast 1/9, Styrelsen har inga Motioner i nuläget.

-Handboll:
 Som det ser ut nu så har vi ett pojklag, P-09-11. 
 En motionsvariant av handboll kommer startas ”handbollsfitness” (Gåhandboll) för att bl.a. 

försöka lyfta intresset för sporten.
 Handbollsskolan börjar när fotbollen slutar, håller på i 10v. Dag och tid kommer senare.

-Innebandyn:
 Som det ser ut nu så blir det 2 lag i serie P08-09 och P10-11
 Motionsinnebandy för seniorer kommer fortsätta 2 ggr/v under kommande säsongen
 A-lag Herr undersöks om det går att efteranmäla ett lag då visst intresse finns bland 

fotbollsspelarna att även spela en innebandysäsong
-Skidor/Rink/Friskvård/Barngymnastik:

 Den besiktning av hållfastheten på lysmasterna vid rinken som tidigare beställdes. Protokollet 
har inte kommet klubben tillhanda ännu, Marcus kollar upp vad som hänt.

 En dag för fixande vid rinken för kommande vintersäsong har satts till 28/8
 Cirkelträning inomhus i lilla hallen, Therese kollar ev. restriktioner, om det är ok så läggs annons 

ut på hemsidan om att det börjar i slutet av månaden en gång.
 Barngymnastik yngre barn 3–6 år, 2 föräldrar har sagt sig villiga att planera denna aktivitet under 

FSK:s regi. När planeringen är klar kommer info ut om var, hur och när samt avgifter mm.

../../../02 K%C3%A4rnverksamhet/10 Fotboll/Inbjudan till Upplands Fotbollf%C3%B6rbunds Representantskap 2021.docx
../../../02 K%C3%A4rnverksamhet/10 Fotboll/Mall f%C3%B6r motion till UFFs Representantskap.docx
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 Barngymnastik äldre barn 7–9 år 1 förälder har sagt sig villiga att planera denna aktivitet under 
FSK:s regi. När planeringen är klar kommer info ut om var, hur och när samt avgifter mm.

-Festkommittén:
 Rapporterar att Vångsprinten (rallytävling) kommer köras i Fjärdhundra i år igen den 9/10. 

Motorklubben som arrangerar vill ha hjälp av FSK att organisera, planera och utföra vakthållning 
vid entréer till parkeringsområden. Detsamma gäller för servering och kioskverksamhet under 
tävlingen. Styrelsen gör en grov analys inför evenemanget för planering av bemanning. 
Bemanning kommer isf att utgöras av representanter från FSK:s seriespelande lag i fotboll 
Handboll och innebandy, lag som har representanter som ställer upp kommer få dela på 80% av 
vinsten enl. Nedan.
Exempel: 7 lag deltar med 3 personer. Fiktiv vinst 40000kr, vilket skulle bli 32000kr för lagen att 
dela på, vilket blir ca 4600kr/lag. Separat fråga skickas ut till lagledare.

 Zombierun, Vi tar upp det på nästa möte och inväntar effekterna på pandemin efter att skolan 
börjat.

-Anläggningskommitteen:
 Vattentrycket på vattenposterna på Mellevi är fortsatt under all kritik. Vi fortsätter trycka på 

kommunen att åtgärda.
 Skyltar med sponsorer uppsatta på Mellevi inför hemmapremiären.

§7. Föranmälda/Pågående frågor/Punkter
 Föranmälda:
 Pågående

o Rinken och möten med kommunen
o XL-hjälpen, (Ev. Nya avbytarbås på 11_mannaplan)

§8. Övriga frågor

§9. Nästa möte
Datum: 12/9
Tid: 18:00
Plats: Mellevi


